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Question – EN: 
 
While the body of the request for proposals does not refer to a senior analyst, the mandatory 
requirements do refer to a senior analyst. Can the project manager be one and the same as the 
senior analyst – or are you expecting two different people to fill these roles? Please differentiate 
between the senior analyst and the project manager. 
 
Answer:  
 
The senior analyst and the project manager duties can be performed by the same person on 
condition that this person is capable of assuming the responsibilities bound to each of these 
roles, that is: 
 
Project Manager: The Project Manager will serve as the single point of contact between Health 
Canada and the Bidder. 
 
Senior Analyst: The Senior Analyst will be responsible for signing-off all deliverables. 
 
 
Question – FR: 
 
Alors que le corps de la demande de propositions ne fait pas mention d’un analyste principal, 
les exigences obligatoires y font référence. Les rôles de gestionnaire de projet et d’analyste 
principal peuvent-ils être assumés par une seule et même personne – ou prévoyez-vous que 
deux personnes distinctes remplissent ces rôles? S’il-vous-plaît, veuillez identifier ce qui 
distingue l’analyste principal du gestionnaire de projet. 
 
Réponse : 
 
Une même personne peut s’acquitter des fonctions de gestionnaire de projet et d’analyste 
principal à la condition que cette personne soit en mesure d’assumer les responsabilités liés à 
chacun de ces rôles, c’est-à-dire : 
 
Gestionnaire de projet : Le gestionnaire de projet assumera le rôle d’unique point de contact 
entre Santé Canada et le soumissionnaire. 
 
Analyste principal : L’analyste principal sera responsable d'autoriser tous les produits livrables. 
 
 


